
    
 

 

Grönslätts Intresseförening, Hällevik 
 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Listerkyrkan, Hällevik 2012-07-21 kl 1400 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7013, 7014, 7019, 7020, 7023, 7026, 7034 (fullmakt), 7039, 7040, 7041, 7044, 7050, 

7051,7052, 7054, 7056, 7057, 7059, 7060, 7061, 7063,  7065, 7066, 7067,  7079,  7091, 7095,  

7097, 7098, 7099, 7102, 7103, 7104, 7105,  7110, 7114, 7118, 7124,  7126, 7131/32, 7135, 

7137, 7138, 7140, 7144 (fullmakt), 7146,  7149, 7150, 7151, 7152, 7153, 7159/60 

(fullmakt), 7164. 

 

§ 1 Ordföranden Clary Bergqvist hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2012 och 

förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Karin Sällström, tomt 7044. De nya medlemmar som 

tillkommit under verksamhetsåret presenterade sig.  

 

§ 3 Dagordningen fastställdes. Ordförande påpekade att eventuella övriga frågor som tas upp 

under § 25 inte får vara frågor som kräver beslut. 

 

§ 4 Röstlängden justerades enligt upprop. En lista för de som vill ha utskick via e-post 

skickades runt. 

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-

post, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson, tomt 

7091 samt Bo Hansson, tomt 7151. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2011-07-01—2012-06-30 lästes upp 

av föreningens ordförande Clary Bergqvist.  

Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2011-2012 redovisades av kassör Åsa 

Gustafsson, tomt 7054. Resultaträkning med kommentarer samt föreningens balansräkning 

per 2012-06-30 redovisades. Årets främsta ekonomiska aktiviteter har varit:  

o att förbereda vägar och vändplatser för de nya kraven i den förändrade sophanteringen 

o att åtgärda de vattenläckor som förekommit 

o övriga löpande utgifter (vatten, vägar, dränering, allmänningar, badviken m m).  

Den största enskilda kostnadsposten är som tidigare verksamhetsår vattenavgiften, vilket 

delvis beror på förekommande vattenläckage. Tendensen visar att vattenläckagen fortsätter att 

öka. Påpekades att alla medlemmar måste ta ansvar för att minska och förebygga läckage av 

vatten samt omedelbart meddela styrelsen då problem uppstår. 

Årets resultat slutade på – 46 059 kronor. 

Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för 

verksamhetsåret 2011-2012. 

 

§ 8 Revisor Ronny Anderberg läste upp revisionsberättelsen och meddelade, att det av 

bokslutet framgår två avvikelser från budget som bör kommenteras. 



o Kostnaden för vatten och underhåll av vattenledningsnätet ökat med 40 % på två år. I 

kommande budget reserveras medel för sektionering och mätning i ledningsnätet samt 

för att avhjälpa påträffade läckor och brister i ledningsnätet 

o Några kostnader borde ha tagits upp för de för åtgärder som måste vidtas på vägarna 

inför den nya avfallshanteringen.  

Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt fanns ingen anledning till anmärkning. 

Revisorerna föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som 

revisionen omfattar. 

 

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2011-2012. 

 

§ 10 Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med 

förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som ospecificerade 

utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp motsvarande medlems-

avgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter erhåller inget arvode. 

 

§ 11 Föreningens ordförande Clary Bergqvist presenterade föreningens verksamhetsplan för 

2012-07-01—2013-06-30. Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12  Lars Norgren, som ingår i arbetsgruppen för bevakning av detaljplan för Stiby 28:1, 

redogjorde för arbetsgruppens arbete under verksamhetsåret. Nämnas kan att arbetsgruppen 

inbjudit till ett diskussionsmöte i augusti 2011 med politiska ledningen, övriga företrädare för 

de politiska partierna samt övriga grannar runt området. Sölvesborgs kommun inbjöd 2012-

06-12 sakägare till ett samrådsmöte för att presentera ett nytt planförslag för Stiby 28:1. 

Styrelsen kommer att skicka in synpunkter på det nya planförslaget enligt förslag till 

skrivelse, som delas ut på årsmötet.  Arbetsgruppen äskade 15 000 kronor för eventuella 

utgifter för fortsatt arbete under 2012-2013. 

Årsmötet tillstyrkte skrivelsen samt föreslaget belopp till nästa verksamhetsår. 

 

§ 13 Kassör Åsa Gustafsson gick igenom förslag till budget för verksamhetsåret 2012-2013. 

Budgeten är baserad på en medlemsavgift på 3 150 kronor, en höjning med 500 kronor.  

Efter en diskussion hur föreningen skall komma till rätta med den ökade vattenförbrukningen 

samt kartläggning av vattennätet för att eliminera vattenläckagen kom frågan upp att 

öronmärka medel för detta ändamål. 

Årsmötet godkände budgetförslaget på en medlemsavgift av 3 150 kronor samt en extra 

avgift av 500 kronor för en aktivitetsplan för vattenförsörjningen. 

 

§ 14 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Clary Bergqvist, 

tomt 7063. 

 

§ 15 Till vice ordförande på ett år omvaldes Lars-Erik Johansson, tomt 7114. 

 

§ 16 Till sekreterare på två år nyvaldes Inger Ericsson, tomt 7095. 

 

§ 17 Till styrelseledamot på två år omvaldes Per-Inge Lennartsson, tomt 7057.  

 

§ 18 Till styrelsesuppleant på ett år omvaldes Dennis Ohlsson, tomt 7020 och  Fred Lindfors, 

tomt 7122. 



§ 19 Till valberedningskommitté omvaldes Per-Erik Persson, tomt 7091 som ordförande. Som 

ledamöter nyvaldes Inger Falck, tomt 7051 och omvaldes Ing-Marie Hultberg, tomt 7039 

samt som suppleant omvaldes Bo Hansson, tomt 7151. Samtliga valdes på ett år. 

 

§ 20 Till revisorer på ett år omvaldes John-Arne Persson, tomt 7159 och Ronny Anderberg, 

tomt 7050. Som revisorssuppleant på ett år omvaldes Per Wikström, tomt 7065. 

 

§ 21 Till festkommitté på ett år omvaldes Maj-Lis Widell, tomt 7121 och Marianne Selander, 

tomt 7144. Som extra hjälp till festkommittén omvaldes Rolf Åström, tomt 7139. 

  

§ 22 Till representant i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Britt 

Fransson, tomt 7019 och Marianne Selander, tomt 7144. 

 

§ 23 Tre stycken motioner har inkommit till årsmötet. 

1. Motion Bilda en kommitté som tar hand om rensning av badviken, inlämnad av Ing-

Marie Hultberg, tomt 7039 och Inger Ericsson, tomt 7095. 

Årsmötet bifaller motionen att tillsätta en kommitté, men då inget namnförslag kom upp så 

avslogs motionen.  

2. Motion att förenkla rutiner vid utsändning av handlingar m m, inlämnat av Ing-Marie 

Hultberg, tomt 7039. 

Styrelsen har beslutat att i samband med utskick av faktura för årsavgiften medskickas en 

blankett där medlem anger e-postadress och ger sitt medgivande att utskick får ske med  

e-post. Årsmötet bifaller styrelsens förslag. 

3. Motion att åter röja på allmänningen ”näckrosdammen”, inlämnat av Gunilla och 

Bengt Bergdahl, tomt 7041. 

Styrelsen har inte prioriterat detta område i årets budget, utan föreslår att motionen avslås. 

Årsmötet beslöt att avslå motionen detta verksamhetsår. 

 

§ 24 I enlighet med beslut på årsmötet 2011 har stadgarna för Grönslätts intresseförening 

granskats och ett förslag till revidering av stadgarna har tagits fram genom en tillsatt 

kommitté. Ändringarna redovisades av Ronny Anderberg. 

Årsmötet bifaller ändringarna och i och med detta utgår påföljande utannonserat 

föreningsmöte. 

 

§ 25 Följande övriga frågor togs upp 

o Påpekande av det står fel i en del fack i soptunnorna, mjukplast skall lämnas bland 

restavfall 

o Trevligt att nya medlemmar presenterades på årsmötet 

o En fråga togs upp varför asfalteringen tagits bort på en del av Stibyvägen och inte 

åtgärdats. Britt Fransson meddelade, att vägen kommer att lagas provisoriskt och 

senare kommer ny beläggning att läggas på. 

o En fråga varför inte flera mobiloperatörer har tillfrågats för uppsättande av basstation  

för mobil telefoni och mobilt bredband enligt förra verksamhetsårets motion. Clary 

Bergqvist meddelade att Telia har avslagit förslaget och att samarbete sker med andra 

aktörer vid uppsättande av master. 

 

§ 26 Avgående sekreterare avtackades. De olika arbetsgrupperna och festkommittén tackades 

för utförda uppdrag. 

 

 



§ 27 Ordförande tackade årsmötesdeltagarna för visat intresse samt förklarade årsmötet 

avslutat. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 


